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Beslutande ledamöter 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 
Farishta Sulaiman (M) §§18-34 
Magnus Olsson (SD) 
Emma-Lina Johansson (V) §§18-38 
Andréas Schönström (S) 
John Roslund (M) §§35-42 
Rickard Åhman Persson (SD) 
Mohamed Yassin (MP) §§18-36 
Anders Rubin (S) 
Roko Kursar (L) 
Josefin Anselmsson (M) 
Carina Nilsson (S) (Ordförande) 
Sedat Arif (S) 
Anja Nordberg Sonesson (M) (Andre vice ordförande) 
Showan Shattak (V) §§31-42 
Sofia Hedén (S) §§31-42 
Tony Rahm (M) §§18-35 
Anders Pripp (SD) 
Mubarik Mohamed Abdirahman (S) 
Boel Pettersson (V) 
Stefana Hoti (MP) 
Amani Loubani (S) 
Helena Nanne (M) 
Michael Hård af Segerstad (SD) 
Linda Eklund (L) §§35-42 
Sadiye Altundal (V) 
Håkan Fäldt (M) §§18-32, §§34-42 
Olga Krivtsova (S) 
Juan-Tadeo Espitia (S) 
John Eklöf (M) 
Anton Sauer (C) 
Anders Skans (V) 
Shler Murad Bradostin (S) 
Haqvin Svensson (M) 
Björn Gudmundsson (S) (Vice ordförande) 
Surra Al Sakban (MP) §§35-42 
Sanna Axelsson (S) §§31-42 
Gunilla Ryd (V) 
Malin Ahlström (M) 
Håkan Ask (SD) 
Arwin Sohrabi Nejad (S) 
Sara Wettergren (L) §§18-33 
Christina Wessling (S) 
Linda Obiedzinski (M) 
Anfal Saad Mahdi (V) §§18-38 
Lisbeth Persson Ekström (SD) 
Jan Olsson (S) 
Helena Grahn (M) §§18-32, §§34-42 
Susanne Jönsson (S) 
Anders Andersson (V) 
Dündar Güngör (S) §§31-42 
Anders Olin (SD) 
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Janne Grönholm (MP) 
Albin Schyllert (M) §§36-42 
Hanna Sandberg (S)  ersätter Frida Trollmyr (S) 
Nadjam-Ud-Din Malik (S) §§18-30 ersätter Sofia Hedén (S) 
Anders Nilsson (S)  ersätter Bengt-Göran Svensson (S) 
Marie Tanndal (S) §§18-30 ersätter Sanna Axelsson (S) 
Peter Johansson (S) §§18-30 ersätter Dündar Güngör (S) 
Nicola Rabi (M) §§18-35 ersätter Albin Schyllert (M) 
Ingrid Gunnarson (M) §§18-34 ersätter John Roslund (M) 
Bo Mats Brogren (M) §33 ersätter Håkan Fäldt (M) pga jäv, §§35-42 ersätter Farishta 
Sulaiman (M) 
Darko Simic (M) §33 ersätter Helena Grahn (M) pga jäv, §§36-42 ersätter Tony Rahm (M) 
Jenny Bengtsson (SD)  ersätter Lars-Johan Hallgren (SD) 
Stefan Claesson (SD)  ersätter Jacqueline Maly (SD) 
Nichlas Holmgren Gellersten (SD)  ersätter Jörgen Grubb (SD) 
Nina Jakku (V) §§18-30 ersätter Showan Shattak (V), §§39-42 ersätter Emma-Lina 
Johansson (V) 
Maria Dexborg (V) §§18-38 ersätter Carin Gustafsson (V) 
Lisa Stolpe (V) §§39-42 ersätter Carin Gustafsson (V) 
Marek Lakatos (V) §§39-42 ersätter Anfal Saad Mahdi (V) 
Isabel Enström (MP) §§18-34 ersätter Surra Al Sakban (MP) 
Malte Tängmark Roos (MP) §§37-42 ersätter Mohamed Yassin (MP) 
Eva Christina Bertz (L) §§18-34 ersätter Linda Eklund (L) 
Joel Laguna Ascacivar (L) §§34-42 ersätter Sara Wettergren (L) 
Kay Lennart Wictorin (C)  ersätter Emelie Nyman (C) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Nadjam-Ud-Din Malik (S) §§31-42 
Marie Tanndal (S) §§31-42 
Peter Johansson (S) §§31-42 
Amanda Johannesson (S) 
Shaip Morina (S) 
Birgit Hansson (S) 
Sven-Erik Rasmusson (S) 
Neziya Rahman (S) 
Nicola Rabi (M) §§36-42 
Bo Mats Brogren (M) §§18-32, §34 
Darko Simic (M) §§18-32, §§34-35 
Niclas Röhr (M) 
Eva Hallén (SD) 
Patrick Angelin (SD) 
Nina Jakku (V) §§31-38 
Lisa Stolpe (V) §§18-38 
Marek Lakatos (V) §§18-38 
Tobias Petersson (V) 
Isabel Enström (MP) §§35-36 
Malte Tängmark Roos (MP) §§18-36 
Eva Christina Bertz (L) §§35-42 
Joel Laguna Ascacivar (L) §§18-33 
Martin Molin (C) 
 
Övriga närvarande 
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Adrian Kasperczyk (Politisk sekreterare (L)) §§18-35 
Aron Regnéll (Politisk sekreterare (M)) 
Charlotte Frank (Politisk sekreterare (L)) 
Edvina Palmcrantz (Politisk sekreterare (S)) 
Hanna Jokel (Politisk sekreterare (S)) 
Markus Krook (Politisk sekreterare (C)) §§18-37 
Matilda Klefström (Politisk sekreterare (L)) §§18-37 
Oscar Rauer (Politisk sekreterare (S)) §§18-34 
Ursula Savonius (Politisk sekreterare (L)) §§18-35 
Lukas Zorica (Praktikant (L)) 
Louise Lagerlund (Stadsjurist) 
Pamela Lindqvist (Nämndsekreterare) 
Agnes Wemme (Nämndsekreterare) 
Magdalena Bondeson (Sektionschef) 
Ann-Christin Lundström (Sekreterare) 
Anna Lennartsson (Sekreterare) §§18-34 
Elin Lundén (Sekreterare) 
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ÄRENDELISTA 
§18 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändningen av 

kommunfullmäktigesammanträdet 
§19 Val av justerare 
§20 Inkomna frågor 
§21 Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  angående arbetet i 

arbetsmarknads- och socialnämnden mot hedersförtryck 
§22 Fråga från Michael Hård af Segerstad (SD) till Mohamed Yassin (MP) om 

hedersförtrycket i Malmös förskolor 
§23 Fråga från Emma-Lina Johansson (V) till Amani Loubani (S) om 

diskriminering 
§24 Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 

förbättringar av Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024 
§25 Fråga från Anfal Mahdi (V) till Anders Rubin (S) om personalens 

arbetsmiljö inom kommunens verksamheter 
§26 Fråga från Magnus Olsson (SD) till Sedat Arif (S) om hedersförtrycket i 

Malmö 
§27 Fråga från Linda Obiedzinski (M) till Mohamed Yassin (MP) angående det 

hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös skolor 
§28 Fråga från Kay Wiktorin (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 

skyddsrum i Malmö 
§29 Fråga från Anton Sauer (C) till Janne Grönholm (MP) om tryggheten i 

Oxie 
§30 Fråga från Tony Rahm (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö 

stads IT-beredskap 
§31 Genomlysning av tekniska nämndens ekonomi 
§32 Utökning av verksamhetsområde för den allmänna VA-anläggningen i 

Bunkeflostrand och Malmö tätort 
§33 Borgensram för lån åt Sydvatten AB 
§34 Motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om att ta fram en strategi 

för ett attraktivt nattliv 
§35 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att införa en strategisk 

kompetensförsörjningsplan 
§36 Motion av Mats Brogren (M) om utredning av ny stadsnära fossilfri 

flygplats 
§37 Motion av John Roslund (M) om att sprida kunskap om goda exempel 

mellan Malmö stads skolkök 
§38 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-02-29 
§39 Anmälan av inkomna skrivelser 
§40 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 

kommunfullmäktiges prövning 
§41 Inkomna interpellationer 
§42 Interpellation från Marek Lakatos (V) till Sedat Arif (S) om 

tvångsomhändertagna barn i riskzonen att hamna i brottslighet 
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§ 18 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändningen 
av kommunfullmäktigesammanträdet 

 
Sammanfattning 
Ordföranden uttalar att "det särskilt ska upplysas om att vid kommunfullmäktiges 
sammanträde, liksom vid den vidare hanteringen av varje enskilt sammanträde, tillämpas 
gällande integritetslagstiftning vid all behandling av personuppgifter. De som deltar i 
kommunfullmäktiges sammanträde erinras om att de inte får röja enskildas sekretess". 
 
Upprop förrättas. 
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§ 19 Val av justerare 
 
Sammanfattning 
Ordföranden meddelar att protokollet justeras den 13 mars 2024 innan kl 13.00 på 
stadskontoret. 
 
Kommunfullmäktige utser Anders Rubin (S) och John Eklöf (M) att jämte ordföranden 
justera protokollet. 
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§ 20 Inkomna frågor 
 
Sammanfattning 
Michael Hård af Segerstad (SD) har anhållit om att till förskolenämndens ordförande 
Mohammed Yassin få framställa en fråga om hedersförtrycket i Malmös förskolor. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Emma-Lina Johansson (V)  har anhållit om att till hälsa-, vård- och omsorgsnämndens 
ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om diskriminering. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde av kommunalrådet för demokrati och mänskliga rättigheter Amani 
Loubani (S). 
 
Anfal Mahdi (V) har anhållit om att till hälsa-, vård- och omsorgsnämndens ordförande 
Anders Rubin (S) få framställa en fråga om personalens arbetsmiljö inom kommunens 
verksamheter. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Magnus Olsson (SD) har anhållit om att till arbetsmarknads- och socialnämndens 
ordförande Sedat Arif (S) få framställa en fråga om hedersförtrycket i Malmö. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Farishta Sulaiman (M) har anhållit om att till arbetsmarknads- och socialnämndens 
ordförande Sedat Arif (S) få framställa en fråga om arbetet i arbets- och 
socialmarknadsnämnden mot hedersförtryck. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Linda Obiedzinski (M) har anhållit om att till förskolenämndens ordförande Mohammed 
Yassin (MP) få framställa en fråga om det hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös 
skolor. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Anton Sauer (C) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om förbättringar av Malmös nattliv inför Eurovision 
Song Contest 2024. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Kay Wictorin (C) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om skyddsrum i Malmö. 

8



 
 
 
 

 

 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Anton Sauer (C) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om tryggheten i Oxie. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde av kulturnämndens ordförande Janne Grönholm (MP). 
 
Tony Rahm (M) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om Malmö stads IT-beredskap. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Michael Hård af Segerstad (SD) till Mohamed Yassin (MP) om 

hedersförtrycket i Malmös förskolor 
• Fråga från Emma-Lina Johansson (V) till Anders Rubin (S) om diskriminering 
• Fråga från Anfal Mahdi (V) till Anders Rubin (S) om personalens arbetsmiljö inom 

kommunens verksamheter 
• Fråga från Magnus Olsson (SD) till Sedat Arif (S) om hedersförtrycket i Malmö 
• Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  angående arbetet i 

arbetsmarknads- och socialnämnden mot hedersförtryck 
• Fråga från Linda Obiedzinski (M) till Mohamed Yassin (MP) angående det 

hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös skolor (tillgänglighetsanpassad) 
• Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om förbättringar av 

Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024 
• Fråga från Kay Wiktorin (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om skyddsrum i 

Malmö 
• Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om tryggheten i Oxie 
• Fråga från Tony Rahm (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö stads IT-

beredskap 
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§ 21 Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  angående arbetet 
i arbetsmarknads- och socialnämnden mot hedersförtryck 

STK-2024-471 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Farishta Sulaiman (M) att till 
arbetsmarknads- och socialnämndens ordförande Sedat Arif (S) få framställa en fråga om 
arbetet i arbetsmarknads- och socialnämnden mot hedersförtryck. 
 
Sedat Arif (S) besvarar frågan. 
 
Farishta Sulaiman (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 1. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  angående arbetet i 

arbetsmarknads- och socialnämnden mot hedersförtryck 
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§ 22 Fråga från Michael Hård af Segerstad (SD) till Mohamed Yassin (MP) 
om hedersförtrycket i Malmös förskolor 

STK-2024-431 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Michael Hård af Segerstad (SD) att till 
förskolenämndens ordförande Mohammed Yassin (MP) få framställa en fråga om 
hedersförtrycket i Malmös förskolor. 
 
Mohammed Yassin (MP) besvarar frågan. 
 
Michael Hård af Segerstad (SD) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 2. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Michael Hård af Segerstad (SD) till Mohamed Yassin (MP) om 

hedersförtrycket i Malmös förskolor 
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§ 23 Fråga från Emma-Lina Johansson (V) till Amani Loubani (S) om 
diskriminering 

STK-2024-463 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Emma-Lina Johansson (V) att till 
kommunalrådet för demokrati och mänskliga rättigheter Amani Loubani (S) få framställa 
en fråga om diskriminering. 
 
Amani Loubani (S) besvarar frågan. 
 
Emma- Lina Johansson (V) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 3. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Emma-Lina Johansson (V) till Anders Rubin (S) om diskriminering 
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§ 24 Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
förbättringar av Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024 

STK-2024-474 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Anton Sauer (C) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga 
om förbättringar i Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. 
 
Anton Sauer (C) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 4. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om förbättringar av 

Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024 
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§ 25 Fråga från Anfal Mahdi (V) till Anders Rubin (S) om personalens 
arbetsmiljö inom kommunens verksamheter 

STK-2024-464 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Anfal Mahdi (V) att till hälsa-, vård- och 
omsorgsnämndens ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om personalens 
arbetsmiljö inom kommunens verksamheter. 
 
Anders Rubin (S) besvarar frågan. 
 
Anfal Mahdi (V) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 5. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anfal Mahdi (V) till Anders Rubin (S) om personalens arbetsmiljö inom 

kommunens verksamheter 
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§ 26 Fråga från Magnus Olsson (SD) till Sedat Arif (S) om 
hedersförtrycket i Malmö 

STK-2024-468 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Magnus Olsson (SD) att till 
arbetsmarknads- och socialnämndens ordförande Sedat Arif (S) få framställa en fråga om 
hedersförtrycket i Malmö. 
 
Sedat Arif (S) besvarar frågan. 
 
Magnus Olsson (SD) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 6. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Magnus Olsson (SD) till Sedat Arif (S) om hedersförtrycket i Malmö 
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§ 27 Fråga från Linda Obiedzinski (M) till Mohamed Yassin (MP) 
angående det hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös 
skolor 

STK-2024-473 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Linda Obiedzinski (M) att till 
förskolenämndens ordförande Mohammed Yassin (MP) få framställa en fråga om det 
hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös skolor. 
 
Mohammed Yassin (MP) besvarar frågan. 
 
Linda Obiedzinski (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 7. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Linda Obiedzinski (M) till Mohamed Yassin (MP) angående det 

hedersrelaterade våldet och förtrycket i Malmös skolor (tillgänglighetsanpassad) 
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§ 28 Fråga från Kay Wiktorin (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
skyddsrum i Malmö 

STK-2024-475 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Kay Wictorin (C) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om 
skyddsrum i Malmö. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. 
 
Kay Wictorin (C) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 8. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Kay Wiktorin (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om skyddsrum i 

Malmö 
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§ 29 Fråga från Anton Sauer (C) till Janne Grönholm (MP) om tryggheten 
i Oxie 

STK-2024-476 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Anton Sauer (C) att till kulturnämndens 
ordförande Janne Grönholm (MP) få framställa en fråga om tryggheten i Oxie. 
 
Janne Grönholm (MP) besvarar frågan. 
 
Anton Sauer (C) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 9. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anton Sauer (C) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om tryggheten i Oxie 
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§ 30 Fråga från Tony Rahm (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
Malmö stads IT-beredskap 

STK-2024-363 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 20 medge Tony Rahm (M) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om 
Malmö stads IT-beredskap.  
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. 
 
Tony Rahm (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 10. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Tony Rahm (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö stads IT-

beredskap 
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§ 31 Genomlysning av tekniska nämndens ekonomi 

STK-2023-600 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade den 18 april 2022 i samband med Årsredovisning 2021 
Malmö stad (STK-2021-1599) att ge kommunstyrelsen och tekniska nämnden i uppdrag att 
genomlysa tekniska nämndens ekonomi och återkomma med eventuella förslag på 
justeringar till kommunfullmäktige. Stadskontoret och fastighets- och gatukontoret har 
tillsammans tagit fram en rapport som sammanfattar den gemensamt genomförda 
genomlysningen av tekniska nämndens ekonomi. I rapporten presenteras slutsatser och 
tillhörande förslag på justeringar som riktar sig till kommunstyrelsen och tekniska 
nämnden. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner rapporten med genomlysning av tekniska 
nämndens ekonomi. 
  

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt tekniska nämnden och kommunstyrelsen att 
beakta de förslag på justeringar som redovisas i rapporten med genomlysning av 
tekniska nämndens ekonomi. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kay Wictorin (C) yrkar att hamnanläggningarna ska fortsätta ha en egen budgetskrivelse 
och inte införlivas i tekniska nämndens budgetskrivelse. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar avslag på Kay Wictorins (C) yrkande. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Magnus Olsson (SD). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall mot avslag till Kay Wictorins (C) yrkande och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå Kay Wictorins (C) yrkande. 
 
Ordföranden finner därefter att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Anton Sauer (C) inkommit med en gruppreservation. 
Reservationen intas som bilaga 11 till kommunfullmäktiges protokoll. 

20



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Beslutet skickas till  
Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §38 med reservation (C) och (SD) Genomlysning av 

tekniska nämndens ekonomi 
• Förslag till beslut KSAU 240129 § 38 Genomlysning av tekniska nämndens 

ekonomi 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240129 Genomlysning av tekniska nämndens ekonomi 
• Genomlysning av tekniska nämndens ekonomi 
• Tekniska nämnden beslut 231214 § 288 med Särskilt yttrande (C) 
• Tjänsteskrivelse fastighets- och gatukontoret 
• Beslut KF 220408 § 102 med särskilt yttrande (M+C) och (V) Årsredovisning 2021 

Malmö stad 
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§ 32 Utökning av verksamhetsområde för den allmänna VA-
anläggningen i Bunkeflostrand och Malmö tätort 

STK-2023-1751 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige föreslås godkänna i ärendet redovisat förslag till utökning av 
verksamhetsområde för den allmänna vatten- och avloppsanläggningen i Bunkeflostrand 
och Malmö tätort i Malmö kommun. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner i ärendet redovisat förslag till utökning av 
verksamhetsområde för VA SYD:s allmänna vatten- och avloppsanläggning för 
vatten, spillvatten och dagvatten för: 

• fastigheterna Sallerup 108:12 med flera i Malmö  
• fastigheterna Husie 172:401 med flera i Malmö 
• fastigheterna Havsnejlikan 1 med flera i Bunkeflostrand 

   

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
VA SYD 
Miljönämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §39 Utökning av verksamhetsområde för den 

allmänna VA-anläggningen i Bunkeflostrand och Malmö tätort 
• Förslag till beslut KSAU 240129 § 39 Utökning av verksamhetsområde för den 

allmänna VA-anläggningen i Bunkeflostrand och Malmö tätort 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240129 Förslag till utökning av verksamhetsområde för 

den allmänna VA-anläggningen i Bunkeflostrand och Malmö tätort 
• Bilaga 1 Förslag till verksamhetsområde för Sallerup 108 12 i Malmö i Malmö 

kommun 
• Bilaga 2 Förslag till verksamhetsområde för Husie 172 401 m fl i Malmö i Malmö 

kommun 
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• Bilaga 3 Förslag till verksamhetsområde för Havsnejlikan 1 m fl i Bunkeflostrand 
• Missiv 
• Utökning av verksamhetsområde för den allmänna va- anläggningen i 

Bunkeflostrand 
• Protokoll från Ägarnämnd Malmö 2023-11-06 
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§ 33 Borgensram för lån åt Sydvatten AB 

STK-2023-1478 
 
Sammanfattning 
Styrelsen i Sydvatten AB beslutade den 19 oktober 2023 att vid Sydvattens bolagsstämma 
2024 föreslå beslut om utökad borgensram. Beslutet är en konsekvens av den tioårsplan 
från 2023 för investeringar som bolaget följer. Den nu föreslagna borgensramen bedöms av 
Sydvatten täcka lånebehovet till och med år 2027. 
 
Bolagets nuvarande borgensram uppgår till 3 100 mnkr. Bolagsstämman kommer att 
behandla frågan om utökad borgensram för Sydvatten AB med 1 100 mnkr till en total 
borgensram om 4 200 mnkr. Borgensåtagandet kommer att fördelas proportionerligt efter 
respektive kommuns ägarandel. 
 
Malmö stads nuvarande borgensram uppgår till 1 039 mnkr. Den föreslagna ökningen med 
369 mnkr leder till en ny borgensram om 1 408 mnkr. 
 
Under 2022 har Sydvatten AB förändrat bolagets strategiska mål. Nuvarande mål om att 
obeskattade reserver ska uppgå till mellan 8 och 12 % av det bokförda värdet på 
anläggningstillgångarna har ersatts med följande två nya mål: 
 

1. Bolagets obeskattade reserver ska uppgå till 60 – 100 % av bolagets eget kapital 
2. Bolagets soliditet ska vara över 12,5 % 

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige utökar Malmö stads andel i borgens- och låneram för 
Sydvatten AB från 1 039 mnkr till 1 408 mnkr vilket motsvarar Malmö stad 
ägarandel om 33,53 % i bolaget. 
  

2. Kommunfullmäktige fastställer uppdaterat dokument ”Ramar för upplåning, 
borgen och utlåning 2024-02-29” 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 

Jäv 
Håkan Fäldt (M) och Helena Grahn (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av 
ärendet. 
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Beslutet skickas till  
Sydvatten 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §37 KS Borgensram för lån åt Sydvatten AB 
• Förslag till beslut KSAU 240122 §25 Borgensram för lån åt Sydvatten AB 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240122 Ansökan om utökad borgensram för lån åt 

Sydvatten AB 
• Bilaga Beräknat borgensåtagande fram till och med 2027 
• Bilaga Budget 2024 och flerårsplan 2025-2033 
• Bilaga Konsortialavtal för regional vattenförsörjning genom Sydvatten AB 
• Borgensram för lån åt Sydvatten AB 
• Borgensram och delägarnas borgensåtagande Sydvatten 2023-12-31 
• Nytt strategiskt mål för robust ekonomi Sydvatten 
• PM Bakgrund till ökning av Sydvattens borgensram 
• PwC - Soliditetsanalys Sydvatten AB (2022-10-03) 
• Ramar för upplåning, borgen och utlåning 2024-02-29 
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§ 34 Motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om att ta fram en 
strategi för ett attraktivt nattliv 

STK-2023-523 
 
Sammanfattning 
Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) har i en motion föreslagit att kommunfullmäktige 
ska ge kulturnämnden i uppdrag att arbeta för att stärka Malmös nattliv genom att ta fram 
en strategi för hur det ska kunna ske samt ge kommunstyrelsen i uppdrag att inrätta ett 
nattlivsforum i enlighet med motionens intentioner. Motionärerna beskriver nattlivets 
betydelse för stadens utveckling, både vad gäller arbetstillfällen, trygghet och attraktivitet. 
Motionärerna ser en negativ utveckling för nattlivet både i svenska och internationella 
städer då nattlivet trängs undan på grund av buller samt hårdare krav från stat och 
kommun. Ärendet har remitterats till arbetsmarknads- och socialnämnden, kulturnämnden 
och miljönämnden. Stadskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen 
besvarad med vad som framförs i ärendet. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om 
att ta fram en strategi för ett attraktivt nattliv besvarad med hänvisning till vad 
som redovisas i ärendet. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ewa Bertz (L), Emma-Lina Johansson (V), Maria Dexborg 
(V), Stefana Hoti (MP) och Janne Grönholm (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Anton Sauer (C), Nicola Rabi (M) och Magnus Olsson (SD) yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anders Skans (V). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot bifall 
till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut om att motionen ska anses besvarad med hänvisning till vad som 
redovisas i ärendet. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Magnus Olsson (SD) gruppreservation.  
 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation.  
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Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Anton Sauer (C) gruppreservation. 

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknad- och socialnämnden 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Kommunstyrelsen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §41 med reservation (M+C) och (SD) Motion av 

Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om att ta fram en strategi för ett attraktivt 
nattliv 

• Förslag till beslut KSAU 240122 §29 med reservation (M) Motion av Anton Sauer 
(C) och Martin Molin (C) om att ta fram en strategi för ett attraktivt nattliv 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240122 Motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin 
(C) om att ta fram en strategi för ett attraktivt nattliv 

• Motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om att ta fram en strategi för ett 
attraktivt nattliv (tillgänglighetsanpassad) 

• Motion av Anton Sauer (C) och Martin Molin (C) om att ta fram en strategi för ett 
attraktivt nattliv 

• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 230926 § 275 med muntlig Reservation 
• Remissvar från arbetsmarknads- och socialnämnden 
• Kulturnämnden beslut 230920 § 99 med muntlig Reservation (M) och (C) 
• Remissvar från kulturnämnden 
• Miljönämnden beslut 230620 § 114 med Särskilt yttrande (M) 
• Remissvar från miljönämnden 
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§ 35 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att införa en strategisk 
kompetensförsörjningsplan 

STK-2023-565 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har mottagit en motion från Emma-Lina Johansson (V) som föreslår 
att kommunstyrelsen uppdras att tillsammans med förskolenämnden, grundskolenämnden, 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden, funktionsstödsnämnden, hälsa-, vård- och 
omsorgsnämnden samt arbetsmarknads- och socialnämnden ta fram en strategisk 
kompetensförsörjningsplan för Malmö stad, i samverkan med de fackliga organisationerna. 
 
De nämnder som omfattas av förslaget har fått motionen på remiss för att yttra sig. 
Samtliga nämnder anser motionen vara besvarad. Utifrån nämndernas yttranden föreslår 
stadskontoret att motionärens yrkande ska anses besvarat. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Emma-Lina Johansson (V) om att införa 
en strategisk kompetensförsörjningsplan besvarad med hänvisning till vad som 
redovisas i ärendet. 

 
   

Beslutsgång 
Anders Rubin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Emma-Lina Johansson (V), Anfal Mahdi (V) och Gunilla Ryd (V) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot bifall 
till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut om att motionen ska anses besvarad med 
hänvisning till vad som redovisas i ärendet. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Anders Skans (V) gruppreservation. 

Beslutet skickas till  
Emma-Lina Johansson (V) 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
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Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Stadskontorets handläggare  

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §42 med reservation (V) Motion av Emma-Lina 

Johansson (V) om att införa en strategisk kompetensförsörjningsplan 
• Förslag till beslut KSAU 240129 § 41 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att 

införa en strategisk kompetensförsörjningsplan 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240129 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att 

införa en strategisk kompetensförsörjningsplan 
• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att införa en strategisk 

kompetensförsörjningsplan (tillgänglighetsanpassad) 
• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att införa en strategisk 

kompetensförsörjningsplan 
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 231026 § 310 med muntlig Reservation 

(V) 
• Remissvar från arbetsmarknads- och socialnämnden 
• Funktionsstödsnämnden beslut 231030 § 109 med Muntlig Reservation (V) 
• Remissvar från funktionsstödsnämnden 
• Förskolenämnden beslut 231025 § 141 
• Remissvar från förskolenämnden 
• Grundskolenämnden beslut 231025 § 161 med muntlig Reservation (V) 
• Remissvar från grundskolenämnden 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 231027 § 168 med Särskilt 

yttrande (V) 
• Remissvar från gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
• Bilaga 1, Rapport - Kompetensförsörjning 2021 
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 231026 § 115 med muntlig Reservation 

(V) 
• Remissvar från hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
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§ 36 Motion av Mats Brogren (M) om utredning av ny stadsnära fossilfri 
flygplats 

STK-2023-882 
 
Sammanfattning 
Mats Brogren (M) har inkommit med en motion till kommunfullmäktige om att tillsätta 
utredning om en ny citynära fossilfri flygplats i Malmö. Ärendet har remitterats till 
miljönämnden, tekniska nämnden och stadsbyggnadsnämnden. Tekniska nämnden och 
stadsbyggnadsnämnden beslutade att avslå förslaget med hänvisning till att Malmö redan 
idag har god närhet till både Copenhagen Airport och Malmö Airport, samt att en ny 
stadsnära flygplats inte är en resurseffektiv markanvändning och skulle begränsa stadens 
utvecklingsmöjligheter. Miljönämnden har beslutat att inte besvara remissen. Stadskontoret 
föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 
Beslut 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Mats Brogren (M) om att tillsätta 
utredning om en ny citynära fossilfri flygplats i Malmö. 

   

Beslutsgång 
 
Stefana Hoti (MP), Gunilla Ryd (V), Anfal Mahdi (V) och Andréas Schönstrom (S) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Mats Brogren (M) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot bifall 
till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifall kommunstyrelsens 
förslag till beslut om att avslå motionen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation. 
 

Beslutet skickas till  
Mats Brogren (M) 
Miljönämnden 
Tekniska nämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §43 med reservation (M) Motion av Mats Brogren (M) 

om utredning av ny stadsnära fossilfri flygplats 
• Förslag till beslut KSAU 240122 §26 med reservation (M) Motion av Mats Brogren 

(M) om utredning av ny stadsnära fossilfri flygplats 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240122 Motion av Mats Brogren (M) om utredning av ny 

stadsnära fossilfri flygplats. 
• Motion av Mats Brogren (M) angående utredning om ny stadsnära fossilfri flygplats 
• Remissvar från stadsbyggnadsnämnden 
• Remissvar från tekniska nämnden 
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 231214 § 322 med muntlig Reservation (M) 
• Tekniska nämnden beslut 231214 § 287 
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§ 37 Motion av John Roslund (M) om att sprida kunskap om goda 
exempel mellan Malmö stads skolkök 

STK-2023-1191 
 
Sammanfattning 
John Roslund (M) har inkommit med en motion om att ge servicenämnden i uppdrag att 
sprida goda exempel från skolkök som sticker ut positivt med sin skolmat till de andra 
skolrestaurangerna i grundskolans verksamheter. 
 
Servicenämnden har yttrat sig i ärendet. De lyfter att Skolrestauranger är en lärande och 
utvecklande organisation som sprider goda exempel inom den egna verksamheten genom 
flera olika satsningar. Mot bakgrund av vad som redovisats föreslås att motionen ska anses 
besvarad. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige anser motion av John Roslund (M) om att sprida kunskap 
om goda exempel mellan Malmö stads skolkök besvarad med hänvisning till vad 
som redovisas i ärendet. 

 
   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S) och Malte Tängmark Roos (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 
John Roslund (M) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot bifall 
till motionen och konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut om att motionen ska anses besvarad med hänvisning till vad som 
redovisas i ärendet. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation. 
 

Beslutet skickas till  
John Roslund (M) 
Servicenämnden 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240207 §44 Motion av John Roslund (M) om att sprida 

kunskap om goda exempel mellan Malmö stads skolkök 
• Förslag till beslut KSAU 240129 § 42 med muntlig reservation (M) Motion av John 

Roslund (M) om att sprida kunskap om goda exempel mellan Malmö stads skolkök 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240129 Motion av John Roslund (M) om att sprida 

kunskap om goda exempel mellan Malmö stads skolkök 
• Motion av John Roslund (M) om att sprida kunskap om goda exempel mellan 

Malmö stads skolkök (tillgänglighetsanpassad) 
• Motion av John Roslund (M) om att sprida kunskap om goda exempel mellan 

Malmö stads skolkök 
• Servicenämnden beslut 231129 § 95 med muntlig Reservation (M) och (SD) 
• Remissvar servicenämnden 
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§ 38 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-02-29 

STK-2024-295 
 
Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 1 februari 2024 har följande avsägelser 
kommit in: 
 
För politiska uppdrag 

• Gaby Wallström (S), ledamot i gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden. 
• Uno Hansson (SD), ersättare i funktionsstödsnämnden. 
• Jeanette Persson (SD), ledamot i funktionsstödsnämnden. 
• Dennis Azad (L), ersättare i grundskolenämnden. 
• Farid Al-Bahadli (MP), ersättare i överförmyndarnämnden. 

 
För nämndemannauppdrag 

• Kerstin Sondell (nominerad av (S)), nämndeman i Malmö tingsrätt. 
 
Valberedningen föreslår vid sitt sammanträde den 27 februari 2024 att kommunfullmäktige 
väljer respektive nominerar: 

• Uno Hansson (SD) till ledamot i funktionsstödsnämnden till och med den 31 
december 2026, efter Jeanette Persson (SD) som avsagt sig uppdraget. 

• Jeanette Persson (SD) till ersättare i funktionsstödsnämnden till och med den 31 
december 2026, efter Uno Hansson (SD) som avsagt sig uppdraget. 

• Linnea Jacobsson (S) till ledamot i gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden till 
och med den 31 december 2026, efter Gaby Wallström (S) som avsagt sig 
uppdraget. 

• Wafaa Dabbour (nominerad av (S)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och 
med 31 december 2027, efter Therese Lindberg (nominerad av (S)) som avsagt 
sig uppdraget. 

• Bertil Lindberg (nominerad av (M)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och 
med 31 december 2027, efter Gertrud Fäldt Wikström (nominerad av (M)) som 
avsagt sig uppdraget. 

• Angela Kingberg (SD) till ersättare i grundskolenämnden till och med 31 
december 2026, efter Poiesh Sodagar (SD) som avsagt sig uppdraget. 

• Surra Al Sakban (MP) till ledamot tillika vice ordförande i fritidsnämnden till och 
med 31 december 2026, efter Bassem Nasr (MP) som avsagt sig uppdraget. 

• Liselotte Lundgren Sigurd (MP) till ersättare i överförmyndarnämnden till och 
med 31 december 2026, efter Farid Al-Bahadli (MP) som avsagt sig uppdraget. 

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna för politiska uppdrag i enlighet med 
vad som redovisats i ärendet. 
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2. Kommunfullmäktige meddelar Malmö tingsrätt om inkomna avsägelser för 
nämndemannauppdrag. 
  

3. Kommunfullmäktige godkänner val samt nomineringar till politiska uppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet. 
  

4. Kommunfullmäktige godkänner nomineringar till nämndemannauppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet. 
  

5. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart. 

   

Beslutsgång 
Björn Gudmundsson (S) yrkar bifall till valberedningens förslag. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla valberedningens 
förslag. 
 
Protokollet för ärendet läses upp och paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Malmö tingsrätt 
Förtroendemannaregistret 
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§ 39 Anmälan av inkomna skrivelser 
 
Sammanfattning 
Anmälan av inkomna skrivelser till kommunfullmäktiges sammanträde den 29 februari 
2024. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna 

Anmälningar 
• STK-2024-229-1  Missiv Granskning av bostadsförsörjning 
• STK-2024-229-2  Rapport Bostadsförsörjning 
• STK-2024-230-1  MISSIV Arbete mot hedersrelaterat våld och förtryck 
• STK-2024-230-2  Rapport Arbetet mot hedersrelaterat våld och förtryck 
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§ 40 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 
kommunfullmäktiges prövning 

STK-2024-21 
 
Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 1 februari 2024 har det till 
kommunfullmäktige inkommit ärenden som ännu inte underställts kommunfullmäktiges 
prövning. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 
underställts kommunfullmäktiges prövning till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse KF 240229 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 

underställts kommunfullmäktiges prövning 
• Rapport över inkomna ärenden KF 2024-02-29 
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§ 41 Inkomna interpellationer 
 
Sammanfattning 
Marek Lakatos (V) har inkommit med en interpellation till arbetsmarknads- och 
socialnämndens ordförande Sedat Arif (S) om tvångsomhändertagna barn i riskzonen att 
komma i brottslighet. 
 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas. Den kommer att besvaras 
vid dagens sammanträde. 
 
Mats Brogren (M) har inkommit med en interpellation till tekniska nämndens ordförande 
Andréas Schönström (S) om framtidssäkrade cykelbanor för barn. 
 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas. Den kommer att besvaras 
vid ett kommande sammanträde. 
 

Beslutsunderlag 
• Interpellation från Marek Lakatos (V) till Sedat Arif (S) om tvångsomhändertagna 

barn i riskzonen att hamna i brottslighet (tillgänglighetsanpassad) 
• Interpellation från Mats Brogren (M) till Andréas Schönström (S) om 

framtidssäkrade cykelbanor för barn (tillgänglighetsanpassad) 
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§ 42 Interpellation från Marek Lakatos (V) till Sedat Arif (S) om 
tvångsomhändertagna barn i riskzonen att hamna i brottslighet 

STK-2024-296 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 41 medge Marek Lakatos (V) att till 
arbetsmarknads- och socialnämndens ordförande Sedat Arif (S) få framställa en 
interpellation om tvångsomhändertagna barn i riskzonen att hamna i brottslighet. 
 
Sedat Arif (S) besvarar interpellationen. Under interpellationsdebatten yttrar sig även Marek 
Lakatos (V) och Nichlas Holmgren Gellersten (SD). 
 

Beslutsunderlag 
• Interpellation från Marek Lakatos (V) till Sedat Arif (S) om tvångsomhändertagna 

barn i riskzonen att hamna i brottslighet 
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Bilaga 1 

 

Fråga till Sedat Arif (S) angående arbetet i arbetsmarknads- och 

socialnämnden mot hedersförtryck 
 

Stadsrevisionen har genomfört en fördjupad granskning av arbetet mot hedersrelaterat våld och 
förtryck i Malmö. Rapporten landar i en mycket allvarlig kritik mot hur arbetet bedrivits inom 
arbetsmarknads- och socialnämnden. 
 
I rapporten fastslår man att arbetet mot hedersvåld och förtryck inom arbetsmarknads- och 
socialnämnden inte är ändamålsenligt. 
 
I rapporten konstateras att orosanmälningar som omfattar hedersproblematik i stor utsträckning 
aktualiseras som något annat vilket skapar en felaktig bild av omfattningen av 
hedersproblematiken i Malmö. Rapporten visar att det för utredningar kring hedersproblematik 
saknas anpassat bedömningsstöd och verktyg för att kunna identifiera hedersrelaterat våld och 
förtryck. 
 
Inom arbetsmarknads- och socialförvaltningen finns en expertkompetens i form av resursteam 
heder, men att denna kompetens i mycket liten utsträckning används vid utredningar om 
hedersproblematik. 
 
Det framkommer också av granskningen att det kan finnas personal inom arbetsmarknads- och 
socialförvaltningen som själva upprätthåller hedersnormer, men att detta inte är något som 
problematiserats inom förvaltningen. 
 
Socialtjänsten är det yttersta skyddsnätet för att säkerställa att utsatta människor får sina 
rättigheter tillgodosedda. Att arbetet mot hedersförtryck har fullkomligt misslyckats är ett svek 
mot Malmöborna. 
 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

- Vilka åtgärder avser du att vidta för att de omfattande problemen med hedersförtryck som har 

kunnat fortgå i Malmö på grund av ett ej ändamålsenligt arbete i arbetsmarknads- och 

socialnämnden ska stoppas? 

 

 

Malmö 2024-02-22 

Farishta Sulaiman (M) 



Bilaga 2 

 

Fråga 
Kommunfullmäktige 

Hedersförtrycket i Malmös förskolor 
 

Hedersförtrycket visar sig gång på gång i Malmös förskolor. Situationen för förskolebarn som lever 

under hedersförtryck är inget som de flesta politiker i västvärlden ens kan föreställa sig. 

Sydsvenskan har under årens lopp rapporterat om situationen kopplat till hedersförtrycket i 

Malmös förskolor, där förvaltningen har satt in åtgärder - utan något märkbart resultat. Åtgärder 

är bra, men det räcker inte och det är kanske inte vad som behövs. 

 

Sverigedemokraterna har i ett nämndinitiativ till förskolenämnden presenterat en rad olika förslag 

som vi menar måste blir en del av arbetet för att råda bot på hedersförtrycket i Malmös förskolor. 

Hedersförtrycket är komplext i den meningen att den är påtaglig i så gott som alla delar av den 

förtrycktes vardag. Förskolan måste få lov att vara en fristad och en möjlighet för barnen att vara 

just barn, med ett hopp och en längtan om att komma ur det förtrycket som barnet lever och 

kanske till och med växer upp i.  

 

Ett barn i förskolan, där förskolan tillåter, eller åtminstone är likgiltiga inför det faktum att barnet 

lever under hedersförtryck, riskerar så mycket mer när barnet växer upp. Om barnet, när denne 

växer upp, revolterar och vill komma ur förtrycket, kan det vara så att detta barn, som aldrig fick 

vara barn – eller fri – riskerar sitt liv. 

 

Dessutom har vi en problematik där medarbetare inte vågar vidta åtgärder, exempelvis genom att 

upprätta oros- eller polisanmälningar. Som om det inte vore nog har vi även medarbetare som 

upprätthåller hedersnormerna, vilket inte är rätt över huvud taget. Vi Sverigedemokrater menar att 

förskolenämndens ordförande Mohamed Yassin måste förklara hur styret verkar för att inget av 

Malmös förskolebarn ska leva under hedersförtryck, där samtliga faktorer ovan bör adresseras, då 

de hänger ihop. 

 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga förskolenämndens ordförande, Mohamed 

Yassin, (MP) följande: 
 

Vad avser ordförande Yassin verka för inom sitt ansvarsområde för att råda bot på 

hedersproblematiken med alla dess följder? 

 

Malmö 2024-02-20 

Michael Hård af Segerstad (SD) 



Bilaga 3 

 

Fråga till Anders Rubin (S) om diskriminering 
 

Fackförbundet Kommunal har nyligen släppt en rapport som visar hur människor med 

utländsk bakgrund diskrimineras, utsätts för hat och hot på sin arbetsplats på grund av sitt 

ursprung och har sämre anställningstrygghet än svenskfödda.  

 

Rapporten visar: 

● Att 30 procent av medlemmarna i Kommunal är födda i ett annat land. Ytterligare 9 

procent har en eller två föräldrar födda utanför Sverige. Var tredje medlem, 33 

procent, har det som brukar definieras som utländsk bakgrund. 

 

● Att de största grupperna bland medlemmar födda utomlands har ursprung i Asien 

(11,3 procent av samtliga medlemmar) eller Afrika (6,4 procent). 

 

● Bland medlemmar i Kommunal som är födda i Afrika är sannolikheten 300 procent 

högre att vara visstidsanställd än bland respondenterna födda i Sverige eller i Norden 

 

● Nästan var femte respondent född i Sverige (18,4 procent) har utsatts för hat och/eller 

hot under de senaste två åren. Bland medlemmar födda utanför Norden är siffran 

21,4 procent. 

 

● Risken att utsättas för trakasserier, mobbning och/eller osynliggörande är 17,9 

procent högre bland respondenterna födda utanför Norden. 

 

● Risken att bli utsatt av anhörig till brukare, elev eller anhörig är 40 procent högre 

bland utlandsfödda medlemmar. 

 

Vi i Vänsterpartiet anser att detta är oacceptabelt.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Med anledning av den alarmerande rapporten undrar jag hur Malmö stads strukturerade 

arbete för att motverka denna typ av diskriminering ser ut? 

 

Malmö 2024-02-23 

Emma-Lina Johansson (V) 



   

 

Bilaga 4 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh om förbättring av Malmös 

nattliv inför Eurovision Song Contest 2024 
 

Under kommunfullmäktige den 31 augusti 2023 framförde jag en fråga till kommunstyrelsens 
ordförande angående utvecklingen av Malmös nattliv inför Eurovision Song Contest 2024. 
Frågan syftade till att klargöra strategier för att göra stadens nattliv mer attraktivt och 
konkurrenskraftigt jämfört med vår grannstad Köpenhamn, särskilt med tanke på det kommande 
stora evenemanget. 
 
Vid den tidpunkten var svaret på frågan något svävande, förmodligen på grund av den tidiga 
fasen av planeringen. Trots detta närmar vi oss nu snabbt Eurovision, och en konkret plan för att 
integrera stadens nattlivsaktörer har ännu inte kommunicerats. Samtal med olika näringsaktörer 
inom kultursektorn har avslöjat en oro över att Malmö riskerar att underutnyttja de resurser och 
talanger som redan finns inom stadens gränser. 
 
Det är av yttersta vikt att vi tar tillvara på det potentiella nattlivet i Malmö. En välmobiliserad och 
attraktiv nattscen under Eurovision skulle inte bara gynna besökare och turister under själva 
evenemanget, utan även skapa långsiktiga fördelar för Malmös invånare och näringsliv. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Hur avser staden att rusta Malmös nattliv för att göra det till ett attraktivt besöksmål som kan 

konkurrera med Köpenhamn under Eurovision Song Contest 2024? 

 

 

Malmö 2024-02-27 

Anton Sauer (C) 



Bilaga 5 

 

Fråga till Anders Rubin om personalens arbetsmiljö 
 

Sveriges nuvarande högernationalistiska regering slaktar välfärden och svälter kommunerna. När 

regeringen prioriterar skattelättnader och veranda byggande framför resurser till välfärden blir det 

välfärdens anställda som får ta den stora smällen. Sveriges kommuner saknar miljarder och 

Malmö är en av de städer som drabbats hårt. I Malmö har utvecklingen gått i motsatt riktning, 

marknadslogiken och effektkraven har etsat sig fast och styret har drivit igenom neddragningar 

inom bl.a. skola, socialtjänst och vård och omsorg som gör att verksamheterna står på 

bristningsgränsen. När budgeten fastställdes inför år 2024 reserverade sig samtliga fackförbund 

mot de effektiviseringar som ålagts nämnderna. Fackförbundet kommunal lyfter personalens 

orimliga arbetsförhållanden och påminner styret om att minutstyrningen inom hemtjänsten 

fortfarande inte har avskaffats. 1 av 3 barnskötare ser ökad risk för olyckor i förskolan, 

personalen uppger att bemanningen är så låg att den innebär risker för barnen dagligen eller minst 

en gång i veckan. Anställda inom hemtjänst, förskola och socialtjänst kräver rimliga 

arbetsförhållanden. Fackförbundet SSR uppger även dem att personalen har en oerhört ansträngd 

arbetssituation och obalans mellan krav och resurser. Personal uppger att arbetssituationen är så 

pass ansträngd att det påverkar deras möjligheter att engagera sig fackligt. Att våra anställdas 

arbetsmiljö behöver förbättras är ett faktum. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder kommer att vidtas för att säkerställa att personalens arbetsmiljö förbättras inom 

kommunens verksamheter?  

 

 

Malmö 2024-02-23 

Anfal Mahdi (V) 

 



Bilaga 6 

 

Fråga 
Kommunfullmäktige 

Hedersförtrycket i Malmö 
 

Hedersförtrycket visar sig gång på gång i Malmö. Situationen för Malmöborna som lever under 

hedersförtryck är inget som de flesta politiker i västvärlden ens kan föreställa sig. Sydsvenskan har 

under årens lopp rapporterat om situationen kopplat till hedersförtrycket i Malmö, där 

arbetsmarknads- och socialnämnden inte lyckas få till stånd något resultat.  

 

Sverigedemokraterna har i ett nämndinitiativ till arbetsmarknads- och socialnämnden presenterat 

en rad olika förslag som vi menar måste blir en del av arbetet för att råda bot på hedersförtrycket i 

Malmö. Hedersförtrycket är komplext i den meningen att det är påtagligt i så gott som alla delar av 

den förtrycktes vardag. Malmö stad måste bli en stad som är en föregångare i arbetet mot 

hedersförtryck. Granskningen som har gjorts av Stadsrevisionen visar att socialtjänsten gör så få 

anmälningar om hedersförtryck i Malmö att även de anställda själva reagerar. Siffrorna borde vara 

mycket högre, konstaterar socialsekreterarna som har intervjuats i rapporten. 

 

Arbetsmarknads- och socialnämnden misstänks även ha en problematik där medarbetare själva 

upprätthåller hedersnormer, något som – enligt rapporten inte problematiseras alls. Nämndens 

verksamhet ska vara fri från hedersförtryck. 

 

 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga kommunalrådet Sedat Arif (S) 
 

Vad avser kommunalrådet Arif vidta för åtgärder inom sitt ansvarsområde för att få bort på 

hedersförtrycket inom verksamheten? 

 

 

Malmö 2024-02-26 

Magnus Olsson (SD) 



 
   
 
Bilaga 7 

 

Fråga till Mohamed Yassin angående det hedersrelaterade våldet 

och förtrycket i Malmös förskolor 
 

Stadsrevisionen presenterade i januari 2024 en fördjupad granskning rörande hedersrelaterat våld 

och förtryck i Malmö stads förskoleverksamhet och socialtjänst. Granskningen riktar mycket 

allvarlig kritik och uppgifterna som framkommit är minst sagt upprörande. Trots att 

granskningsrapportens slutsatser varit kända sedan januari fanns inte ärendet på dagordningen 

inför förskolenämndens sammanträde i februari. Det var först efter att den mediala 

rapporteringen tog fart som frågan lyftes.  

Stadsrevisionens granskning blottlägger ett enormt svek mot Malmös barn och ansvaret för detta 

misslyckande ligger enbart hos Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna.  

Granskningen är en trovärdig fingervisning om hedersproblemens omfattning, däremot är den 

långt ifrån heltäckande. Exempelvis har stadsrevisionen enbart genomfört intervjuer med 

personal på 3 av 195 kommunala förskolor. Trots att urvalet varit begränsat har det bland annat 

framkommit uppgifter om att förskolor inte orosanmäler hedersförtryck, att personal vägrar 

utbildas i hedersrelaterade frågor och att personal i sin yrkesutövning upprätthåller hedersnormer 

mot barnen.  

Med bakgrund av granskningens slutsatser är det det oerhört bekymmersamt att Moderaterna, i 

samband med förskolenämndens sammanträde i februari, mötte ett koordinerat och kraftfullt 

motstånd från Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna när vi presenterade förslag på 

skarpa åtgärder, bland annat om att kartlägga det hedersrelaterade våldet och förtrycket i stadens 

samtliga förskolor samt att kartlägga vilka utbildningsinsatser som genomförts ner på individnivå. 

Det är både anmärkningsvärt och mycket oroväckande att stadens styrande partier valt att rösta 

nej till dessa förslag och risken att fler barn far illa och faller mellan stolarna är stor.  

Detta är dock på intet sätt förvånande eftersom Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna 

agerade på samma sätt när hedersproblematiken i förskolan uppdagades 2021. Man svek barnen 

då och nu har man gjort det igen. Att som Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna gör, 

hävda att tre förskolor - eller ungefär 1,5% av stadens förskolor - är ett tillräckligt underlag kan 

inte tolkas som något annat än en fortsatt vilja att mörka förekomsten av hedersförtryck i Malmö.  

För Moderaterna är det av yttersta vikt att veta omfattningen av hedersförtrycket för att på så sätt 

kunna rikta rätt insatser. Utan att veta omfattningen av hedersförtrycket, är det också omöjligt att 

bekämpa det. 

  



 
   
 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

− Vilka åtgärder avser du att vidta för att de omfattande problemen med hedersrelaterat 

våld och förtryck som har kunnat fortgå i Malmös förskolor på grund av ett ej 

ändamålsenligt arbete ska stoppas? 

 

 

Malmö 2024-02-22 

Linda Obiedzinski (M) 

(Denna fråga är en tillgänglighetsanpassad version som skapats i efterhand baserad på originaltexten) 



   

 

Bilaga 8 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh om skyddsrum i Malmö 
 

Efter Rysslands fullskaliga militära angrepp på Ukraina och Sveriges ansökan om medlemskap i 
NATO har vårt lands beredskap för att möta olika hot, störningar och angrepp aktualiserats. Inte 
bara det militära försvaret, utan också civilförsvaret måste rustas upp. 
 
Malmö är en kraftigt växande storstad med en befolkning som nu är uppe i över 360 000. Därtill 
har många som inte bor i Malmö sin arbetsplats i staden. Men enligt uppgift finns det i Malmö 
skyddsrum endast för ca 310 000, och störst är bristen i nybyggda områden. Tunnelbanestationer 
kan anpassas för att också kunna användas som skyddsrum, men Malmös Citytunnel har tydligen 
inte förberetts för att kunna användas som skyddsrum vid behov. 
 
Även om skyddsrum primärt är statens ansvar kan staden lyfta frågan och aktualisera 
skyddsrumsbehovet. Staten behöver inse behovet och agera mer offensivt i skyddsrumsfrågan 
och vidta erforderliga åtgärder för att tillgodose behovet av skyddsrum i det växande Malmö. 
 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder, initiativ och statliga kontakter avser staden göra för att tillgodose 

skyddsrumsbehovet? 

 

Malmö 2024-02-27 

Kay Wictorin (C) 



   

 

Bilaga 9 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh om tryggheten i Oxie 
 

Under kommunfullmäktige 23 november 2023 ställde jag frågan till kommunstyrelsens 

ordförande angående tryggheten i Oxie. Frågan berörde Oxie bibliotek tillfälligt ändrade 

öppettider för att minska det stök som uppstod under kvällstid, ett beslut som Centerpartiet 

ställde oss emot.  

Idag är biblioteket öppet som längst till klockan 18 på måndagar, vilket innebär att för 

heltidsarbetare, familjer och pendlare i Oxie är biblioteket som mest tillgängligt på lördagar 

mellan klockan 10 till 13. 

Det är av största vikt att en lösning sker på trygghetsproblemet, en lösning som inte innebär att 

staden börjar hänvisa lässugna Oxiebor till andra bibliotek längre bort. ”Lite stök” bör inte vara 

den huvudsakliga anledningen till att ett bibliotek ändrar sina öppettider. Det är där 

trygghetsarbetet från staden måste ta vid. 

Tidsfristen för de temporära öppettiderna på biblioteket skulle löpa ut 30 mars, men nu verkar 

det som att ni i de styrande partierna vill förlänga detta. Beslutet om förlängning skulle fattas från 

användarundersökning och insatser för att skapa mer trygghet. Men inget har presenterats som 

underlag till den nya förlängningen. 

 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder avser staden vidta för att skapa mer trygghet i Oxie, för att biblioteket ska återgå 

till sina ordinarie öppettider? 

 

 

Malmö 2024-02-27 

Anton Sauer (C) 



 
   
 
Bilaga 10 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh angående Malmös stads IT-

beredskap 
 

Malmö stad har under flera gånger den senaste månaden blivit utsatta för samordnade 

belastningsattacker från illa sinnade aktörer. Flera andra kommuner och regioner har också 

nyligen drabbats när Tieto Evry utsattes för en stor IT-attack. Mycket av den kommunala 

verksamheten är idag digitaliserad och kan bli föremål för kommande liknande attacker. Ingen 

kan undvika den debatt och diskussion som pågår om vår svenska beredskap i händelse av kris 

och/eller krig. Alla aktörer, framförallt kommunen som hanterar både känsliga uppgifter och har 

en verksamhet där om den inte fungerar drabbar dem allra svagaste, måste göra sitt yttersta för att 

förhindra dessa IT-attacker. Risken att utsättas från illa sinnade aktörer kan också antas öka nu 

när Sverige blir fullvärdig medlem i NATO vilket ytterligare gör att frågan om IT-beredskap 

måste tas på allra största allvar.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder kommer vidtas för att liknande IT-attacker försvåras när dem riktas mot Malmö 

stad? 

 

 

Malmö 2024-02-27 

Tony Rahm (M) 

 



   

 

Bilaga 11 

   

Reservation 
 

4. Genomlysning av tekniska nämndens ekonomi 

I ärendehandlingarna finns förslag om att bland annat upphöra med separat budgetskrivelse för 

hamnanläggningarna. Centerpartiet anser att det är ett strategiskt misstag att inte en så viktig 

tillväxtmotor för stadens utveckling, företagsamhet och sysselsättning som Malmö hamn inte 

tilldelas en egen budget med därtill kopplad uppföljning m.m.  

Malmö hamn är en av fem svenska hamnar som utsetts till CORE-hamn i EU och därmed tillhör 

en av de prioriterade hamnarna vad gäller infrastruktursatsningar. CORE-hamnarna ingår i det 

europeiska transportnätverket TEN-T vars syfte är att förbättra och knyta samman 

transportinfrastrukturen inom EU. Stora investeringar har gjorts i Malmö hamn i samband med 

att hamnverksamheten och annan kopplad verksamhet etablerats i Norra Hamnen, och stora 

investeringar blir aktuella framöver för att ta till vara Malmö hamns stora potential. Bland annat 

har samarbete inletts om att utveckla en koldioxidhubb där Malmö hamn kan fungera som 

mellanlagrings- och omlastningshamn för koldioxid i en ny koldioxinfrastruktur. Malmö hamn 

och övriga svenska CORE-hamnarna är av största betydelse för utveckling av ett effektivt, 

hållbart europeiskt transportsystem som bidrar till ett konkurrenskraftigt EU, men också för vårt 

lands egen handel, sjöfart och försörjningssäkerhet. Malmö hamn och övriga svenska 

Corehamnar behöver uppmärksammas mer inför den kommande infrastrukturpropositionen till 

riksdagen och när åtgärdsplanering sedan ska göras för nationell och regional infrastruktur. 

Det finns all anledning att hamnanläggningarna i vår stad ska fortsätta att ha en egen 

budgetskrivelse och inte införas i tekniska nämndens budgetskrivelse.  

Då vårt yrkande inte bifölls av en majoritet i kommunfullmäktige reserverar vi oss till förmån för 

vårt förslag. 

Kommunfullmäktige 2024-02-29 

Anton Sauer (C) 

Kay Wictorin (C) 

 

Med instämmande av 

Martin Molin (C)  
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